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Kommentar från Länsförsäkringar 
 

Levnadslöner är en viktig fråga och vi ser positivt på att Fair Actions och Fair Finance Guides rapport 

visar att frågan om levnadslöner har fått ett större fokus hos svenska banker jämfört med den senaste 

granskning av frågan 2019. Som rapporten visar har Länsförsäkringar haft en dialog med H&M gällande 

frågan om levnadslöner. Samtidigt tar vi till oss att vi kan bli bättre på att lyfta fram frågan om 

levandslöner i vår rapportering och i våra ställningstaganden.  

Frågan om levnadslöner är komplex då enskilda aktörer inte själva kontrollerar lönesättningen hos 

leverantörerna och inte heller förändringar i levnadskostnader. Det är därför tveksamt om 

tidsbestämda målsättningar för när aktiviteter ska vara genomförda verkligen är det som mest skulle 

gynna en positiv utveckling i det här fallet.  

Vår bedömning är att den här frågan bäst hanteras i dialog med bolaget hellre än genom 

aktieägarförslag vid bolagets årsstämma. Vi tror att en framgångsfaktor är att i större utsträckning 

driva den här frågan gemensamt för att skapa en mer standardiserad och effektiv dialog. Vi välkomnar 

därför ett utökat samarbete mellan investerare kring levnadslöner.  

 


